
Zápisnica 

z 7.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

konaného 4. októbra 2019 o 1800 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

Prítomní:       -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

Ing. Pavel Zajac – zapol si to 

Pavol Šimun – už som stlačil gombík 

Ing. Pavel Zajac - dobrý večer, dovoľte aby som vás privítal sa mi zdá siedmom, mimoriadnom 

zastupiteľstve, kde bol navrhnutý poslancami, všetkými deviatimi tento program:  

1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Nepodpísané uznesenia  
5. Rôzne 
6. Diskusia 
7. Záver 

Ing. Pavel Zajac – má ešte niekto niečo doplniť, tak poprosím, kto je za, aby sme sa riadili týmto 
programom, všetci, ďakujem, za zapisovateľa pani Kútna, overovatelia Paľo Šimun a inžinier Peter 
Sedláček, môžem ťa Paľo potom poprosiť, keď to dopíšeš 
Pavol Šimun – Uznesenie OcZ 7- 2/2019 zo dňa 4.10.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  určuje 

Zuzanu Kútnu za zapisovateľku zápisnice a Ing. Peter Sedláček a Pavol Šimun za overovateľov zápisnice 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, do návrhovej komisie, predseda Paľo Šimun a členovia 

inžinier Peter Sedláček a Katarína Resutíková Mandyčevská  

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 7- 3/2019 zo dňa 4.10.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  volí   

návrhovú komisiu v zložení:  Pavol Šimun    predseda,  Ing. Peter Sedláček   člen,   Katarína Resutíková 

Mandyčevská člen 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za všetci, ďakujem, prichádzame k bodu štyri nepodpísané uznesenia, pokiaľ 

viem, bolo jedno a to sa týkalo katolíckej cirkvi ohľadom tej výmeny a doplatku za ihrisko, čiže neviem , máte 

prichystané to uznesenie ak chcete, môžete diskutovať, che ešte k tomu niekto niečo povedať, nikto nič, môžeme 

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 7- 4/2019 zo dňa 4.10.2019 Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová opätovne 

schvaľuje uznesenie OcZ 6 -6 /2019 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za , všetci, ďakujem, tým máme tento bod vyčerpaný, dobre, bod rôzne, kto má 

čo do rôzneho  

Ing. Marián Benka – ja sa chcem opýtať, čo je s tou výzvou 

Ing. Pavel Zajac –s ktorou, lebo teraz sme dostali Wifi pre teba, kamery sme dostali, riešil som úrad podpredsedu 

vlády čo sa týka toho Baníckeho dňa, mali rozhodovať minulý týždeň v utorok, tak že ešte sme nedostali vyjadrenie, 

hej a ešte sme dostali, ešte sme niečo dostali ale už si to nepamätám , takže na kamery sme dostali osem tisíc, 

priznám sa, mám v pondelok stretnutie s Altisom teda, čo sa dá z toho vyriešiť, lebo tam bola suma asi dvadsať 

tisíc bol ten rozpočet , ten pôvodný , hej, Wifi pre teba je tam pätnásť tisíc a ak by som ja mohol poprosiť, kto sa 

do toho rozumiete trošku sa do toho zaangažovali , hej, lebo skrátka pätnásť tisíc dostaneme ale svojím spôsobom 

ešte ani nebola dokončená súťaž, ak by ste mi vedeli v tomto pomôcť, lebo ja naozaj, písali mi z úradu podpredsedu 

vlády, že, že či  máme dohodnuté tridsať mega za minútu a pre mňa  



Pavol Šimun – dátový tok kto nám dá, to je dôležité 

Ing. Pavel Zajac – no veď dobre, ale tí, čo to vybavovali mi dali podpísať, že budeme v jednaní s novým 

dodávateľom týchto služieb, no a  

Pavol Šimun – no to v našom prípade sto percent čo sa tohto týka, je najlepšie keď pôjdeš na T-com a povieš im 

presne toto a T-com bude podľa mňa aj dodávateľom tej služby, lebo nikto iný tu nemá žiadny  

Ing. Pavel Zajac – cez optiku, hej 

Pavol Šimun – áno,  

Ing. Pavel Zajac – a potiahnu optiku z toho sem alebo potiahnu do toho celého dediny, lebo máme desať či pätnásť 

miest v dedine 

Pavol Šimun – kvôli tomu potrebujú ten dátový tok  lebo potom podľa mňa dajú samourčiace prístupové body 

niekde, to sa bude musieť dohodnúť a čo chceme ako pokryť, to by sme si mali na to sadnúť, povedať, bolo by 

treba vidieť tie podmienky a zísť sa k tomu a povedať si, čo, kde ideme vykryť  

Ing. Pavel zajac – dobre, keď mi prídu, príde ten mail vieš sem prísť a pozrieť to  

Pavol Šimun – áno 

Ing. Pavel Zajac – hej,  

Pavol Šimun – no tak mi to pošli do mailu a pozriem to  

Ing. Pavel Zajac - ešte ho nemám 

Pavol Šimun – tak mi to, ale kľudne môžeš ty už na budúci týždeň, keď pôjdeš do mesta, môžeš kľudne s týmto už 

ísť na T-com, že takýto problém  máme, či nám to vedia dodať, či  

Ing. Pavel Zajac – lebo mi to tu merali ten chlap čo to nejako rieši a nejako že sa to tu dá zmerať a meral mi to a že 

ten náš tok bol okolo dvanásť no čiže o polovicu nižšie 

Pavol Šimun - no tak lebo pozri sa, ak máme pokryť celú dedinu tak my potrebujeme dostatočný dátový tok čo 

stadiaľto pôjde, ja to poviem tak ako vodovodná rúra, keď chceš pripojiť veľa domov  tak napred musíš mať takúto 

rúru a potom môžu ísť takéto rúry tam a to je presne o tom istom ale ak budeme mať len takúto rúru tak to bude 

všetko zbytočné  

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Pavol Šimun – a jediný takéto niečo čo môže poskytnúť tu v Ľubietovej je na tento čas jedine T-com  

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Ing. Peter Sedláček – ja sa chcem v tejto súvislosti opýtať, že či sa teda uvažuje aj jedna kamera na Flóse, preto 

že  

Pavol Šimun – nie 

Ing. Peter Sedláček – neuvažuje sa  

Ing. Pavel Zajac – v projekte nie je  

Ing. Peter Sedláček – v projekte nie je, dobre, dobre, fotopasce, preto že 

Ing. Pavel Zajac – nie pozrite sa, ja ak o tých kamerách, vrátim sa k tomu, naozaj by som bol najradšej, keby sme 

dokázali s KNK urobiť tú kameru na vstupe, na vstupe ak niekto sem príde, vieme kto sem prišiel, hej, minimálne 

toto by som chcel  

Ing. Peter Sedláček – no veď to je v poriadku, ja som sa len preto pýtal, že ako komisia navrhujeme dve fotopasce, 

musíme to ešte ísť pozrieť že kde, konkrétne len na flós tak, aby pokrylo aj jednu aj druhú stranu  

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Ing. Peter Sedláček – ja pošlem, preto že teraz som to konzultoval aj s členmi komisie aj s odborníkom, že asi 

ktorú, takže pošlem návrh 

Ing. Pavel Zajac – aj ste vybrali, že akú  

Ing. Peter Sedláček – áno, áno práce preto 

Ing. Pavel Zajac – super 

Ing. Peter Sedláček – práve preto sa pýtam, že či sa uvažuje s kamerou na Flóse ak nie aby som to zbytočne 

neriešil 

Ing. Pavel Zajac – nie, lebo tie kamery sú vedené káblom a tým pádom 



Ing. Peter Sedláček – dobre, dobre 

Ing. Pavel Zajac – nemáme to kde ďalej zviesť ako do KNK, ja som s Bakajsom dohodnutý, dokonca neviem či 

Altis nerobí pre KNK, dokonca neviem či nepovedali, že sa to bude dať bezdrôtovo urobiť ale to priznám sa, neviem, 

to  

Ing. Peter Sedláček - začiatkom budúceho týždňa bude vlastne zápisnica, kde bude odporučený aký typ fotopascí 

no a ak sa osvedčia 

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Ing. Peter Sedláček – tak potom neviem, možno jednu, možno dve ešte na rôzne  miesta, napríklad na ten Paľkovie 

majer, napríklad ešte neviem kde, no, dohodneme sa  

Ing. Pavel Zajac – dobre  

Ing. Peter Sedláček – ale tú takú skúšobnú prevádzku ja neviem, že koľko, možno dva mesiace, možno tri mesiace 

určite si predstavujeme kúpiť na začiatok dve tie fotopasce len na Flós  

Ing. Pavel Zajac – dobre, sme v rôznom 

Bc. Zdenko Urva – čo sa týka toho wifi neviem, či sa bude dať, ale bolo by dobre keby sa dalo pokryť aspoň ihrisko  

Peter Kováč – cez to wifi by sa nedalo 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, viete čo, ja som tam dal nejakú mapku, bolo tam desať bodov, snažili sme sa to 

rozmiestniť po celej obci a viem, že na začiatku obce kde je ten bol je informácia 

Bc. Zdeno Urva – ale myslím, futbalové ihrisko 

Ing. Pavel Zajac – jáj, futbalové ihrisko 

Ing. Pavel zajac – tak to neviem, či pôjde ale môžeme to pozrieť a môžeme to pomeniť ešte 

Bc. Zdenko Urva – lebo ako 

Inh. Pavel Zajac – viete čo, budeme stavať asi tri stožiare, lebo skrátka nemáme to kde inde umiestniť 

Bc. Zdenko Urva – ja len kvôli tomu, že všetky zápisnice 

Ing. Pavel Zajac – obyčajné betónové stĺpy  

Bc. Zdenko Urva – všetko sa robí cez systém, že sa pripojíte  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja nájdem tú mapku, hovorím, nemám s tým problém, aby sme si k tomu sadli a sme 

sa, hovorím, ja som sa to snažil tak rozmiestniť po dedine v tom prvom momente, sme dali aby skrátka bola čo 

najviac pokrytá obec, hej, aby bola aj Podlipa aj Huta a skrátka  

Bc. Zdenko Urva – ja hovorím, že ak by sa to dalo, ak nie 

Ing. Pavel Zajac – dobre,  

Peter Kováč – ja sa chcem ešte spýtať, skrz tie okná, na klube 

Ing. Pavel Zajac – na klube, či 

Pavol Šimun – na kultúrnom dome 

Ing. Pavel Zajac – do dneska sa mi dostalo, že súťaž mala byť v pondelok vyhodnotená, lebo viem, že sa tam 

prihlásili asi štyri firmy  

Peter Kováč – lebo v zadaní, čo som pozeral tak je dvojsklo  

Ing. Pavel Zajac – nie, už sa to opravilo, opravilo sa to lebo práve to reklamoval a preto sa aj predĺžil termín lebo 

že skrátka dvojsklo s hodnotou jedna nula neexistuje, čiže najlepšie je jedna jedna a tým pádom povedali, že je to 

zavádzajúce, tá informácia a mali sme vyriešiť, že teda čo, vyriešilo sa to, že tam dali trojsklo a teraz je tam ten 

koeficient nula osem, hej, čiže kvôli tomuto sa tá súťaž predĺžila o týždeň, hej  

Peter Kováč – dobre 

Ing. Pavel Zajac – ďalšie otázky  

Pavol Šimun – k tým oknám, prečo je tam tridsať tisíc, keď  bez DPH keď sme v rozpočte vyčlenili pätnásť tisíc  

Ing. Pavel Zajac – tak to neviem koľko je tam, lebo to dával verejný obstarávateľ ale tam bola najmenšia suma  

Pavol Šimun – na tej, na tom zverejnenom obstarávaní na našej stránke čo bolo tam bolo tridsať tisíc bez DPH, 

čiže to je tridsať šesť tisíc a my v rozpočte máme pätnásť, čiže čo,  

Ing. Pavel Zajac – ospravedlňujem sa, toto som si ja nevšimol, toto riešil firma na verejné obstarávanie ale hovorím, 

najlacnejšia ponuka také normálne ponuky bolo pätnásť tisíc  



Pavol Šimun – na dvojsklo 

Ing. Pavel Zajac – no tam povedali, že sa to navýši zhruba o osemsto euro  

Peter Kováč – to zasa nie je až také  

Ing. Pavel Zajac – čiže počítam, že tá najlepšia ponuka bude okolo šestnásť tisíc, plus je tam vlastne vybúranie 

a plus tam je tam vlastne na tie veľké okná, ktoré sú do sály sa tam vymuruje jeden rad aby sa to trošku zdvihlo, 

hej, nič viac sa tam robiť nebude 

Peter Kováč –ešte som sa chcel, či ešte máte dačo k tomuto, k tej päťke som sa chcel vyjadriť,  

Ing. Pavel Zajac – no 

Peter Kováč – či dohodnúť, ty máš tú ponuku na tých dvadsať tisíc 

Ing. Pavel Zajac – ja mám, mám dve ponuky, mám od oného sa mi zdá robil Hladaj a robil Skladaný 

Peter Kováč – no a vieš mi to poslať že čo tam je 

Ing. Pavel Zajac – jasné 

Peter Kováč – lebo že čo tam je  

Ing. Pavel Zajac – ja to mám v maily, ja to mám 

Peter Kováč – lebo ako my to musíme 

Ing. Pavel Zajac – to je chlap, .......................ten  mi vlastne dodnes ponuku nedal  

Peter Kováč – ja som mu volal dneska ale to je jedno asi včera a proste on, tam bol problém ten svetlík, tam kde 

sú tie záchody on ti to vravel a aj ty si vravel, že tam chceš ešte potiahnuť to aj nad tú bránu a je problém tam, kde 

je tá strecha jedna takto, zadný krov je tak a ten stred je takto, proste tam treba doriešiť väzbu a tam mi on vravel, 

že tie väzníky nie sú, proste tam  

Ing. Pavel Zajac – pozri sa, Peter, poviem ti, že ja som vysvetlil toto, to čo som chcel, tomu chlapovi som povedal 

tomu Hladajovi aj Skladanému a dali ponuku aj s tým predĺžením nad tú bránu 

Peter Kováč – to som chcem vedieť, že teda ak je  

Ing. Pavel Zajac – rátajte s tým, že už to bolo pre koľkými rokmi, pred dvoma 

Peter Kováč – no veď to hovorím, že dvadsať tisíc je relatívna suma 

Ing. Pavel Zajac – jedna sa mi zdá, že bola osemnásť a druhá  

Peter Kováč – my sme tam boli vtedy pozerať a proste tam je problém aj tá zadná budova lebo tam to kompletne, 

tá strecha buď ju treba doplátať, teda tú zadnú, tá tiež tečie na ten krov, ktorý tam je vzadu a škoda to je zvaliť celú 

tú budovu, hej, treba to nejako zabezpečiť, čiže sme sa dohodli, že keď sa nejaké peniaze, financie uvoľnia tak že 

to spravíme komplexne až do samého zadu, lebo teraz išli všetky do kuchyni  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, nič iné, nič iné mňa netrápi, len skrátka ten jeden plech už bol odnesený vetrom 

a prichytil ho len Peťo Černák, že vylietol na strechu a pribil ho, pri týchto silných vetroch vidíte ako je aj ten štít 

a ak to tam odtrhne ten plech a nám nedaj boh, že tam bude nejaké decko tak máme prúser na svete 

Peter Kováč – preto ťa chcem poprosiť, aby si kúpil alebo ja kúpim dlhé tie texsy čo je do plechu pochytať to, ako 

to bude dať aspoň dovtedy 

Ing. Pavel Zajac – však ich tam máš .............tam nechytíš s prepáčením hovno tam  

Peter Kováč – ale dlhými to  

Ing. Pavel Zajac – lebo tam máš pod tým takúto hrubú vrstvu toho starého šindlia  

Peter Kováč – ja viem , že je tam šindel pod tým ale dlhou to chytíš, akože 

Ing. Pavel Zajac -  koľkátky , sedmičky, sedemdesiatky teda 

Peter Kováč – teoretický by to bolo tam pozrieť a vyskúšať čo chytá a žeby sme to nejako zabezpečili 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ale normálne chceš tie texy s tými gumenými podložkami  

Peter Kováč – no hej aj tie, aby to nepretekalo alebo už teda podložky a dáme do .....aby to proste nepretekalo tam 

Ing. Pavel Zajac – dobre  

Peter Kováč – a ďalšia vec je proste tie dvere chceme zachovať a tečie na ne, jedna vec a druhá ten žľab je už 

odkedy bez rúry, bez zvodovej rúry, tam treba dať rúru aby to tieklo 

Ing. Pavel Zajac – tam to už dvakrát strhli  

Peter Kováč – no tak buď treba nejako inakšie spraviť aby to nestrhli na túto stranu 



Bc. Zdenko Urva – treba to drátom pochytať  

Peter Kováč – a tečie to po celej 

Ing. Pavel Zajac –pozrite sa, ako tam bude treba urobiť, tie žľaby sú súčasťou tej strechy no treba tam urobiť 

strechu a popri tom sa urobia aj žľaby, len hovorím vám, v tomto smere ako tie, ten žľab naozaj padá, vyslovene 

Peter Kováč – ja som tam bol pozrieť akože, veď hovorím, že to boli opraviť údajne a toto akože myslia vážne, že 

je to opravené, veď to drátom voľákym bolo  

Ing. Pavel Zajac – neboli to opravovať Skladaný opravil to asi Ďuro, no tak opravil to tak, ako to opravil  

Peter Kováč – ale je to znitované akurát že 

Ing. Pavel Zajac – nesedí nám tam ten uhol a ďalšie veci 

Peter Kováč – len to takto drôtom chytili a vyrovnali  

Ing. Pavel Zajac – bez komentára, čo mám na to  

Peter Kováč – čiže skúsme sa dohodnúť, pôjdem po múre ak bude treba, skúsme vymyslieť nejaké háky a dáko to 

urobiť, aby to bolo normálne, kým sa dohodneme 

Ing. Pavel Zajac -  pozrite sa, teraz vlastne sa vymenil, čo sme mali kúpené žľaby tak sa vymenili na tých garážach 

na lesoch, hej, tam sa urobili tiež, tam sú tie žľaby nové, čiže stade čo boli tie konce, čo neboli prehrdzavené, tak 

môžeme stadiaľ vziať a dať sem zatiaľ, hej 

Peter Kováč – zatiaľ nech to aspoň drží a nech to nelieta  

Ing. Pavel Zajac – a hovorím, podľa mňa ak chcete, ja oslovím tie verzie, ktoré vlastne dali tú ponuku že nech teda 

to skúsia akože oprášiť alebo hovorím, ak chcete nejakú inú firmu tak si dajte  

Bc. Zdenko Urva – nie tam treba riešiť to ako je ten stred tam bude treba podmurovať stĺpik tej strechy, tam bude 

Ing. Pavel Zajac – pozri sa tá druhá ponuka bola preto drahšia, lebo tam robili celý............., nejako spevňovali 

a dávali tam ......... 

Bc. Zdenko Urva – tam na tej strednej časti bude treba urobiť celý  

Peter Kováč – to bude  

Ing. Pavel Zajac – ale zbytočne to budeme teraz rozoberať, hovorím, ja prídem na stavebnú komisiu alebo kde 

chcete a hovorím, môžeme sa o tom rozprávať  

Peter Kováč – no tak si to predstavujem  

Ing. Pavel Zajac – to isté vás poprosím ako viete, že teraz tu boli dve veľké akcie a máme obrovský problém so 

záchodmi dole ako ja dám spraviť kamerový záznam a dám vám ho stavebnej komisii, naozaj musíme s tým voľačo 

urobiť lebo tu naozaj po dvesto spláchnutiach, hlavne baby tak to máme skrátka zapchaté a prepchával to krtko na 

jarmoku, prepchával to krtko na tom behu a skrátka je tam obrovský problém , dám vám spraviť kamerový systém 

a musíme sa dohodnúť. čo s tým, dobre, dobre, ďakuje a ešte niekto v rôznom 

Pavol Šimun – k tým záchodom, kedy bola naposledy vytiahnutá žumpa  

Ing. Pavel Zajac – vieš čo, my vyťahujeme žumpu pravidelne, pravidelne vyťahujú tým čerpadlom, čo máme na 

čovke a prečerpávame do kanalizácie a naposledy bol hovnocuc, bol asi pred piatimi mesiacmi, ako normále zo 

Svaku, ten veľký  

Pavol Šimun – a to bol zadarmo  

Ing. Pavel Zajac – a ako, faktúra  taká nie je nikde, posledná faktúra je z marca dvetisíc osemnásť za vyťahovanie 

fekálií z  

Ing. Pavel Zajac – pokiaľ viem, tak bol hovnocuc, zistím, neviem 

Pavol Šimun – lebo čo sú zverejnené faktúry tak posledná je z marca osemnásteho  

Ing. Pavel Zajac  - pokiaľ viem bol tu ten veľký hovnocuc a hlavne tým, že ten hovnocuc zobral všetko to husté zo 

spodu tak teraz väčšinou je tam čistá voda čiže tú vodu chytia, hodia tam to veľké čerpadlo z čovky a prečerpávajú 

to cez hasičské hadice to prečerpávajú do kanalizácie  

Pavol Šimun – a keď už sme pri tom, tak tou kamerou keď to budú kamerovať tak nech sa pozrú ako je napojená 

nová kanalizácia na starú, akú prechodku tam použili, použili prechodku pur peny, pur pena nám čo spraví, pur 

pena sa roztiahne a ako sa roztiahne von tak  sa roztiahne aj do vnútra, čiže nám zmenší priemer rúry a tým sa to 

na tom zachytáva, lebo nikto to nejde tam obrezať  



Ing. Pavel Zajac – Paľo, ja dám urobiť kamerový záznam  

Pavol Šimun – to nemá prečo iné tam, ak sa pravidelne vyťahuje septik, žumpa tak nemá prečo to tam sa zapchať 

Bc. Zdenko Urva – keď boli tie staré záchody, tak to nebolo pred tým, nezapchávalo to 

Pavol Šimun – pravdaže že nie, len keď sa nevytiahla žumpa tak sa zapchalo  

Ing. Pavel Zajac – to isté sme mali teraz problém s kanalizáciou, čo ide tadeto dvorom, hej, ale tam bola vlastne 

päťdesiat centimetrová rúra, ktorá tam mala byť, tak namiesto toho tam bola len obrúčka zapchatá igelitom, takže 

to vykopali a vymenili 

Pavol Šimun – to ako sa tam, či priniesla voda igelit  

Ing. Pavel Zajac - hovorím, že bola tam namiesto päťdesiat centimetrového kúsku rúry , ktorá tam nemala byť prečo 

Pavol Šimun – jaj, aha   

Ing. Pavel Zajac – tak tam bola odbočka a iba zvrchu zapchatá igelitom, no tak skrátka sa tými rokmi a ako tam 

jazdia ťažké autá, tak ten igelit padol do rúry a zapchalo to, tak sme to vykopali a opravili 

Pavol Šimun – to spravili tak aj napríklad pri mojej svokre a tiež po čase sa to zapchalo a my sme hľadali chybu 

kde je a nakoniec musel prísť Medvec, vykopať a presne tak to bolo spravené, napojenie igelitom obkrútené 

a zasypané 

Peter Kováč - .aby sme vedeli, že čo je to za problém  

Ing. Pavel Zajac – dobre, sme v rôznom, nech sa páči  

Miloš Sauka – ja sa chcem ohľadom multifunkčného ihriska ako je s tou reklamáciou 

Ing. Pavel Zajac – vieš čo, obháňam tú Korduliakovú aby mi poslala ten zápis, nie a nie, hovorím, normálne 

napíšem reklamáciu a nabudúce vám dám, ja už nebudem  

Peter Kováč – dáš nám kontakt  

Ing. Pavel Zajac – hovorím, máme dva roky záruku, zatiaľ ani rok neprešiel, hovorím, dáme tam normálne 

reklamáciu ako fakt sa s ňou nedá normálne  

Miloš Sauka -  tie stromy, lipy čo s nimi  

Ing. Pavel Zajac – teraz vlastne Martin Lamper má výškové práce, ako Ďurov syn, hej a tak ideme ho vyskúšať, 

lebo nám rastú stromky na dvojke v žľaboch tak idú v prvom rade vyčistiť žľaby na dvojke a keď vyčistia to 

a budeme vidieť, že sú v stave tie výškové práce robiť, tak povedal že sa chytíme aj do tých líp, hej, takže ako len 

by sme sa tam zasa mali stretnúť, či teda všetky alebo ktoré 

Bc. Zdenko Urva – keď sme pri tom ihrisku, neviem či sa bude aj tento rok robiť ..................... 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja som toto konzultoval, mám na to webovú komunikáciu, kde sme sa ich pýtali, skôr 

ako robili ............., že či sa na tom môže ľad robiť, povedali, že môže robiť mali jeden jediný problém, že ak sa 

bude strieľať s pukom, že mohli by sa pokrčiť mantinely ale čo sa týka trávnika, povedali že tomu sa nemá čo stať 

Bc. Zdenko Urva – keď sa mantinel ......to sa nedá vidieť, ide o ten podklad  

Peter Kováč – ja by som bol za to, že skúsme dotlačiť ich, nech sa vyjadria k tej reklamácii, určite 

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa,  musíme to spraviť ......, ja to spravím  

Peter Kováč – jednoznačne, lebo nemôžeme čakať, lebo nám odchádza tá záruka zbytočne a teraz už je tam zasa 

problém, to je už sa riešilo, či nie 

Ing. Pavel Zajac – čo 

Peter Kováč – tá diera čo tam je  

Ing. Pavel Zajac – nie, to sa ešte neriešilo,  

Bc. Zdenko Urva - ...najlepšie by bolo keby prišli kvôli tej reklamácii niečo robiť 

Peter Kováč – ale my potrebujeme písomné stanovisko aby sa vyjadrili 

Bc. Zdenko Urva – jasné my je to  

Ing. Pavel Zajac – nie, ja viem, čo chcete, ja to normálne zreklamujem a budem si pýtať aj ten zápis, keď to boli 

tam odstraňovať, aby nám dali ten zápis, lebo zasa boli Česi čo to kládli aj tú gumovú podložku, sme v rôznom, 

nech sa páči,  

Ivan Debnár – prišiel som neskoršie, tak by som sa chcel len k jednej veci vyjadriť, týka ......................skládka ako 

je Paľkovie majer, bol som sa tam minule prejsť, bolo to vyplanírované, porobené a bol som tam v stredu a nejaký 



nechcem povedať že občan, človek tam vyviezol neviem či fúru, bola to vlečka väčšia alebo dáke menšie auto 

dovezený sádrokartón odpad zo sádrokartónu a je tam tri vrecia dokonca sieťka vyhádzaná v igelitových vreciach 

a samí fľaše a dokonca aj to, že čo vypili tak tam nahádzali, bolo tam super spravené,  

Ing. Pavel Zajac – Ivan, teraz by sa tam vlastne mala celá tá skládka uzavrieť, celá uzavrieť, hovorím ak ste si 

všimli, pri družstve je celá vyčistená a táto by sa mala uzavrieť tiež  s tým, že Peter nám už vyrobil tabuľky zákaz 

sypať smeti a porosím Ivan zariaď, nech cepík zoberie nejakú skalu alebo čo, a nej ju drbne na tú prístupovú cestu 

nech tam nikto nechodí 

Ivan Debnár – len ..............pokiaľ sa spraví ten kamerový systém alebo niečo, skala sa dá obísť, časom si ľudia 

nájdu kade skalu obchádzať  

Peter Kováč – tam rampa sa nedá 

Ivan Debnár – nedá, rampa sú dva koly osadené, ako by nebola žiadna, obíde, takto strhne rampu, neviem, či to 

bola vyhlásená legálna skládka alebo nelegálna alebo aká, vravím porobilo sa to, vyplanírovalo všetko dobre to 

vypadalo a dáky dobrodruh, keď tak musím povedať 

Ing. Pavel Zajac – bol tam ešte aj modrý polystyrén nahádzaný 

Ing. Peter Sedláček – áno, aj v stredu bol teda  

Ivan Debnár – či by sa to nemalo dáko riešiť  

Ing. Pavel Zajac – ako Ivan hovorím, tento týždeň by mala byť uzavretá tá skládka, vyplanírovalo sa to, dám to ešte 

zhrabličkovať  a vysiať, dovidenia potrebuje aby sta vy pokúsili sa znemožniť tam vstup  

Ivan Debnár – zamínovať celé  

Ing. Pavel Zajac – trebárs, ak si to niekto zoberie na krk tak aj zamínovať  

Ing. Peter Sedláček – ono toto, o čom konkrétne Ivan hovorí, nemusí byť pôvodca z Ľubietovej, to môže by 

Ing. Pavel Zajac – však práve preto chcem aby sa to teraz uzavrelo a hovorím, všetko, čo sa tam už navezie 

budeme odvážať stade preč 

Ivan Debnár – lebo to bolo celkom dobre vyplanírované, porobené a ............. 

Pavol Šimun – no vieš ako, poznajú to aj Šajbani aj Povrazníčani  

Ing. Pavel Zajac – Jana ty si chcela niečo  

Bc. Jana Majerová – ja by som chcela poprosiť že či by sa dali upozorniť normálne asi listom naši susedovci, čo 

bývajú u Felnerov aby si tie dva vraky odpratali už naozaj, lebo blíži sa zima ľudia čo chodia na Rôšt sa sťažujú 

a je to problém aj pri odhŕňaní snehu, veď Peťo aj ty chodíš lebo jedno tam odpratal, áno ale to tak až nevadilo ako 

tieto dve tie sú tam úplne že zabetónované   

Ing. Pavel Zajac – počul som, že prerábajú ten dom  

Bc. Jana Majerová  - to už dávno ale vieš, to je, to je, mne sa zdá že, aj to drevo majú  

Ing. Pavel Zajac – ja by som povedal, viete čo, Ivan majú zaplatené za to drevo,  

Ivan Debnár – to neviem 

Ing. Pavel Zajac – a vieš mi to preveriť v pondelok 

Bc. Jana Majerová – preveríš to drevo, lebo po tam  

Ing. Pavel Zajac – zavolaj  mi, prosím ťa a ak ho nemajú zaplatené nabehne tam tatra a zoberie ho 

Bc. Jana Majerová – je to tam natesno veď vieš 

Ing. Pavel Zajac – ja som na toto upozorňoval, že trčí to do cesty, nech si to odpracú, už mal na to pol roka, zoberte 

to, odvezte to, hotovo 

Bc. Jana Majerová  - ja som sa  

Ing. Pavel Zajac – a ak už to zaplatil, tak mu vrátime peniaze  

Ivan Debnár – vzniká tam konflikt ........ 

Ing. Peter Sedláček – áno, presne tak  

- Prekrikovanie, nerozumieť  

Bc. Jana Majerová – ja vám tak poviem, kúria drevom ktoré si dovezú a pília to každú nedeľu, hej, rôzne nejaké 

bukasy alebo také dosky a majú tam drevo a ja tomu nerozumiem, prečo to si neurobia ale naozaj, drevom kúria, 



povedala že si nevie rady s tými chlapmi, že to neurobia, ona by to najradšej predala to drevo, lebo nič s tým robiť 

nebudú a  

Ing. Pavel Zajac – vyriešime to, vrátime im peniaze a odvezieme drevo a bude to poriešené  

Ivan Debnár – chcem sa vyjadriť, že nie len keď sa pluhuje ale aj keď sa rozváža drevo tak je problém a nielen 

s tými vrakmi a je tam problém aj smetiari keď chodia, ale v Ľubietovej je dosť odstavených áut na takých miestach, 

že je problém rozviesť drevo a pri tom pluhovaní teraz v zime bude taký problém ako každú zimu ľudia sa budú 

sťažovať, že sa zle pluhuje, že sa to nerobí, to nerobí ale všetci majú svoj dvor a x áut stojí popri ceste a potom sa 

sťažujú, že nebola cesta odpluhovaná ale to sa nedá, odpluhovať tesne popri aute urobí dáku škodu a kto bude 

zodpovedný, tak normálne vyhlásiť alebo už ja neviem  

Ing. Pavel Zajac – Ivan ak vieš,  kde ktoré sú najproblematickejšie autá tak normálne mi daj zoznam, ja pošlem list 

Ivan Debnár – poviem ti v zime ale po celej Ľubietovej 

Peter Kováč – no to ťažko, ťažko  

Bc. Jana Majerová – ešte čo sa týka Rôštu možno, že to nevadí, neviem, je to slepá ulica ale na konci, naozaj, ten 

Marek Mesík tam má celým má tým chodníkom jednoducho brloh, starý brloh, tie brikety drevené sa tam rozpadajú 

a celé to tečie po ceste dolu, tak isto by bolo dobré, keby si to niekde odpratali majú, miesta majú habadej, tam je 

starý taký domček rozpadnutý drevený, drevené brikety sa tam rozpadajú, lebo jednoducho to je slnko, sneh, dážď 

všetko možné a to potom  

Ing. Pavel Zajac – dobre a Ivan prosím ťa, kde sú najväčšie problémy daj mi nejaký zoznam, ja viem, že sú všade 

ale tie najvypuklejšie miesta  

Ivan Debnár – najvypuklejšie miesta,, druhá strana, tretia strana tamto Rôšt 

- Prekrikovanie 

Ing. Peter Sedláček – ja sa nechcem opakovať ale minimálne štyri roky, piaty rok hovorím, že prečo nevyberáme, 

máme na to vezedenko, pošlem pozdrav, zaberáš toľkoto verejného priestoru, dovidenia, nebavím sa s nikým, tie 

autá odídu všetky, každý bude mať zrazu dvor, každý bude mať záhradu a vlastnú garáž, na ulici 

Ing. Pavel Zajac – Peter pozor, pokým on s tým autom že ráno odíde a večer ho tam donesie nieje zaberanie 

verejného priestoru  

Ing. Peter Sedláček – tak ideme investovať do šípu a budeme odhŕňať so šípom  

Ivan Debnár - .......že väčšinou sa pluhuje z hora na dol, a väčšinou padá sneh v noci a pluhovať sa začne zavčas 

rána a tie autá sú ešte tam, stoja ešte sú nie preč a potom sa sem chodia  sťažovať, že sa zle pluhuje 

Peter Kováč – skúsme vyhlasovať aspoň týždeň, že  

Ing. Pavel zajac - padá sneh, odpracte si autá 

Peter Kováč – že nech si nenechávajú na verejných priestranstvách  

Ing. Pavel zajac – nech sa páči 

Jozef Vízner - ja by som chcel povedať Ivanovi, že pluhuje sa keď padá sneh ale tu v Ľubietovej sa pluhuje keď je 

už .........sneh  

Peter Kováč – tak kedy sa dostane, no  

Ivan Debnár – chceš mi povedať Jožo, že celú zimu .................... 

Jozef Vízner – vypluhovať dedinu trvalo päť, šesť hodín, nie že príde o siedmej, keď je už ............. 

Ivan Debnár – Jožo, sám si povedal, že vypluhovanie v Ľubietovej trvá päť, šesť hodím, chodí o tretej ráno, 

a pluhuje len jeden traktor, vlani už pluhovali dva traktory  

Ing. Pavel Zajac – pán Vízner, toto sa zastanem Ivana v tomto, lebo naozaj poslednú zimu nastupovali podstatne 

skôr, nebudem komentovať pred tým, Miro Belička, fakt, že on mi bol v stave o pol ôsmej zavolať, či treba pluhovať 

ale hovorím  že poslednú zimu to fungovalo dobre, naozaj, keď boli treba dva traktory, dali dva traktory, ako naozaj 

sa snažili aby keď ľudia idú do roboty tak aby bolo aspoň raz prejdené, hej,  

Pavol Šimun – a druhá vec je to, že vtedy bolo o deväť krát áut menej ako je teraz, veď teraz je v každej domácnosti 

tri, štyri autá len finta je v tom, že voľakedy keď gazda si kúpil kone tak mal pre kone maštaľ, dneska si kúpi každý 

kone ale maštaľ nemá  

Ing. Pavel Zajac – pán Jančík, nech sa páči  



Mgr. Ján Jančík – hovoril si, že máme vezedenko o užívaní verejných priestranstiev 

Ing. Peter Sedláček – áno 

Mgr. Ján Jančík – no tak toto vezedenko neexistuje, ja som si pozeral na stránke Ľubietovej, toto vezedenko tam 

nie je, kto ho stiahol, kedy ste ho zrušili neviem 

Ing. Peter Sedláček – to netuším  

Mgr. Ján Jančík – sto percent, ešte dneska keď som išiel, lebo som sa chcel na to opýtať, ale toto vezedento na 

stránke obce nie je, to znamená, že nemáte na základe čoho posielať pozdravy, keď vezedenko neexistuje, nemáte 

na základe čoho 

Ing. Peter Sedláček – ja tvrdím, že také vezedenko existuje, na internete bolo ale ja každý deň nechodím 

kontrolovať, že či ho niekto stiahol alebo nie, sto percentne bolo, to tvrdím ja 

Mgr. Ján Jančík – dneska som si to všimol, keď som................schválne som sa išiel pozrieť 

Ing. Pavel Zajac – ja som nič nedal pokyn to stiahnuť, hovorím, musím sa na to opýtať pani Kútnej, ktorá to 

zverejňuje ale neviem, kvôli čomu by tam nemalo byť, nikto ho nezrušil 

Peter Kováč – treba to preveriť a ak tak sa schváli 

 - / je daň za užívanie verejného priestranstva vo VZN o daniach a poplatkoch/ 

Ing. Pavel Zajac – priznám sa pozriem, netuším  

Mgr. Ján Jančík – na druhej strane sú tam dva organizačné poriadky obecného úradu / nie sú/ jeden platný a jeden 

z roku deväťdesiat deväť, prečo sa ten z roku deväťdesiat deväť nezrušil 

Pavol Šimun – lebo na konci tohto nového  nie je napísané, že sa týmto ruší vezedenko z toho a toho roku 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ak viete takéto nedostatky, ja som vám to už niekoľko krát povedal, treba mi to hlásiť, 

priznám sa, ja neviem, čo tam na tej stránke takto celkom je, lebo to zverejňujú všetko baby, ja to nesledujem a ak 

tam je takýto problém, tak ja to preverím a dám to do poriadku  

Bc. Jana Majerová – a nie je to vo vezedenku o platbách za odpad a takéto poplatky 

Ing. Pavel Zajac – nie, tam iba máme určené verejné priestranstvá a sú určené ulice ale sú tam vlastne určené 

ulice a to, čo využívame pri píle ohľadom lesov, nič iné tam nie je podľa mňa čo sa týka, nech sa páči pán Chládek 

Bohumír Chládek – chcem sa spýtať že na ten Rôšt, kde pán Pazúr parkuje tie autá a á ich asi v oprave to neviem, 

že či to je vedené ako obecná cesta  

Ing. Pavel Zajac - no určite 

Bohumír Chládek – a zrejme ak má špz pán Pazúr na tie dva automobily, že či je oprávnené mu nariaďovať aby 

ich premiestňoval, keď to je na špz, neviem, je to na špz 

Bc. Jana Majerová – vieš čo, Bohuš, ono stojí to na ráfoch má  

- Prekrikovanie 

Bc. Jana Majerová – to tam stojí bez pohnutia  

Ing. Pavel Zajac – ja skrátka s pánom Pazúrom prehovorím, lebo minule mi zdvihol telefón zdá sa, že ...........a 

s tým mladým, čo robí u Borisa a kto tam je ešte iný, ja neviem zoznam tej rodiny, s kým by som tam mal jednať, 

kto je tam šéf v tej rodine 

Bohumír Chládek – pán starosta aby som dokončil 

Ing. Pavel Zajac – prepáčte 

Bohumír Chládek – ak je to na špz a tá výzva pre pána Pazúra je vlastne v rozpore so zákonom, lebo on môže 

s tým autom v priebehu dňa odtlačiť inde a zasa prísť naspäť a tým sa niečoho nedopúšťa, na ceste obecnej   

Ing. Pavel Zajac – a druhá vec je tá, že teda  

Bohumír Chládek – ak zavadzia tomu traktoru pri pluhovaní  

Ing. Pavel Zajac – zavadzia aj smetiarom, lebo skrátka tam to bolo tak postavené, že smetiari nedokázali prejsť 

a to už je problém 

Bohumír Chládek – treba .........na tej zastávke starej, tam sa nedá zaparkovať 

Bc. Jana Majerová – ale to je, Bohuš, to sú vraky, vieš, môže to mať špz ale to je dva roky bez pohnutia na ráfoch, 

autá  

- Prekrikovanie  



Ing. Pavel Zajac – tam parkujú  

Bohumír Chládek –  

Ing. Pavel Zajac – však sme sa rozprávali, že tam potrebujeme urobiť nejaký výstupný ostrovček, čiže my tam 

potrebujeme niečo vymyslieť aby bez problémov, lebo z toho autobusu sa strašne zle vystupuje, lebo klesáte dole, 

tu máte schodík a ešte klesáte do šikminy a je to vyslovene nepraktické 

Bohumír Chládek – a ešte som sa chcel opýtať, pán Pazúr nemá záujem o to drevo, čo si objednal z obecných 

lesov alebo nie je schopný to spracovať  

Peter Kováč – to nevieme  

Bohumír Chládek – lebo keď dovezú na kúrenie tak máte po dedine viac a tak má aj on a ja mám tak isto drevo 

v ulici, niekoľko kôp a to je od jari a nič sa nerobí, rozumiete, takže ak chceme riešiť pána Pazúra tak potom riešme 

všetkých kde je drevo, nie iba pána Pazúra  

Bc. Jana Majerová – toto je nešťastne umiestnené to drevo, to drevo je tam naozaj veľmi nebezpečne, jarok je celý 

prekrytý nemá kde odtekať ani voda keď je príval vody tam je to zarastené 

Bohumír Chládek – ale tam nie je voda veľká 

Ing. Pavel Zajac – tam ide rúra popri ceste a ide ďalej až do toho kanála, dobre, skrátka ja za pánom Pazúrom 

pôjdem  

Bc. Jana Majerová – budem rada  

Ing. Pavel Zajac – a hovorím, by som povedal, že ak tak nechcú, zavoláme tatru a odvezieme a vec je vyriešená 

Ing. Peter Sedláček – ale prosím ťa, hoď s ním reč aj takú ak to nie je na značkách, ak je to naozaj na ráfoch tak 

je to odpad, je to vrak 

Pavol Šimun – dokonca nebezpečný 

Bohumír Chládek – to patrí do Slovenskej Ľupče ak je to vrak  

Ing. Peter Sedláček – tak nech to riešia, však pôvodcu máme  

Bohumír Chládek – ale ak to má špz tak to nie je vrak  

Ing. Pavel Zajac – zbytočne to teraz budeme rozpitvávať, zbytočne  

Ivan Debnár - ..............zapneš a odtiahneš  

Bohumír Chládek – dá sa samozrejme ale môže vás žalovať  

Ing. Pavel Zajac – dobre, sme v rôznom, nech sa páči  

Ing. Marián Benka – ja sa chcem spýtať čo s tou búdou na Podlipe 

Ing. Pavel Zajac – mám plán, že to skrátka rozpílime a zlikvidujeme 

Ing. Marián Benka – a do kedy 

Ing. Pavel Zajac – časovo, budem sa snažiť do konca tohto roka, dobre aby to tam na Vianoce nebolo stačí takto, 

dobre, ďakujem 

Bc. Jana Majerová –opýtam sa na Anku Štefanovskú, tie priestory sme to ako potom, ako sme sa dohodli vlastne 

Ing. Pavel Zajac – viete čo, priznám sa, neviem v akom je to štádiu však sme jej tam povoľovali niečo zase, neviem, 

či nie je ďalšia žiadosť, len priznám sa  

Peter Kováč – ona stiahla tú pôvodnú, čiže 

Ing. Pavel Zajac – ale zdá sa mi, že mi zasa niekto hovoril, že zasa povedala, že už zasa končí, neviem, musí sa 

ona vyjadriť  

Bc. Zdenko Urva – no  do konca roka si to nechá a bude riadne platiť nájom  

Peter Kováč – to sme schválili, no  

Bc. Zdenko Urva – to sme schválili, že to doplatí a že do konca roka že to tam  

Ing. Pavel Zajac – keď jej to nepôjde tak asi skončí, dobre, ešte niekto otázka  

Miloš Sauka – keď sme pri tých nájmoch tak ma zaujíma konkrétne to koleso, v akom je to stave, lebo Vyhnička 

Ing. Pavel Zajac – Miloš, zoberte si všetky nájomné zmluvy, prekopte ich od začiatku do konca  

Peter Kováč – ja som tie zmluvy pozeral, tam je tridsať euro nájom, je to ešte na nejakú firmu, no tú asi čo on kúpil, 

teda  

Ing. Pavel Zajac – áno, on odkúpil sro ale to je dvetisíc 



Ing. Pavel Zajac – viem, je to na firmu Viemis  

Peter Kováč – áno, dačo také a dvetisícdvanásť si myslím,  

Ing. Pavel  Zajac – ale prosím vás, prejdite tie zmluvy, zmeňte tie nájmy,   ako ja s tým naozaj problém nemám ja 

som teraz, hovorím, volal mi pán Vyhnička, takže som zase objednal sety z bowlingu, volal som Brzačovi, čiže 

nech prídu aby zasa spravili komplet servis toho bowlingu aby to bolo v poriadku a hovorím na konci minule keď 

tam boli, povedali, že tá starostlivosť je tam momentálne veľmi chabá, že skrátka tam to vôbec nefunguje, takže 

hovorím, neviem, čo s tým ideme ďalej robiť ale, hovorím poprosím vás, chyťte a prekopte tie zmluvy všetky, 

naozaj, vezmite si jednu po druhej  

Peter Kováč – ale musíme aj s tebou, všetci 

Ing. Pavel Zajac – ale vieš, tie podmienky sú jasne dané, však sa dohodnime aby sme sa  jedno zastupiteľstvo 

tomu venovali a teda prehodnoťte všetky zmluvy , všetky 

Peter Kováč – to už hovoríme dávno, musíme sa dohodnúť, že kedy  

Ing. Pavel Zajac – ale tak, že viete ako aby mne nevyvolával, že teraz mu je zima a teraz mu nie je zima a ja neviem 

čo, skrátka nevidí sa mi to 

Peter Kováč – no treba termín určiť, lebo to stále len povieme a skončí to pri inom 

Bc. Jana Majerová – ja by som sa chcela v rôznom poďakovať obecnému úradu, zamestnancom obecného úradu 

a aj zamestnancom, čo robia ak to správne poviem dobrovoľnícke práce, všetkým mojím kolegom, hasičom, 

poľovníkom, všetkým, ktorí sa nejakým spôsobom podieľali na organizovaní Michalského jarmoku, myslím si, že to 

bola vydarená akcia, keď aj dážď bol, nevadí, ďakujem všetkým, čo sa zúčastnili organizácie jarmoku  

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, ďalší kto bol, nech sa páči 

Bohumír Chládek – ja by som nadviazal na pani Majerovú, čo sa týka toho dňa, chcem sa spýtať, že aký rozpočet 

bol schválený poslancami na túto akciu  

Ing. Pavel Zajac – Janka vieš, asi nejakých štyri tisíc  

Bohumír Chládek – a aká bola realita, koľko sa minulo  

Bc. Jana Majerová – no to teraz sa všetko 

Bohumír Chládek – môžete ma informovať 

Bc. Jana Majerová – prosím 

Bohumír Chládek – môžete ma informovať 

Bc. Jana Majerová – no môžeme ťa informovať, len nepýtala som si zatiaľ od ekonómky kompletne celé, lebo ja si 

to väčšinou vypýtam po jarmoku, lebo má veľa inej práce, vždy si žiadam vyúčtovania a všetky výdavky ona mi to 

pošle  

Bohumír Chládek – stručne povedané, sumu len 

Bc. Jana Majerová – jaj sumu 

Ing. Pavel Zajac – ako podľa mňa to ešte nemôžeme vedieť, lebo hasiči si boli len teraz brať preplácali sa im, ešte 

nám dajte týždeň a potom vám  

Bohumír Chládek – takže to nikto nevie, koľko 

Bc. Jana Majerová – je to v štádiu spracovania a keď budeme mať celé to zúčtovanie od ekonómky podrobné,  

Bohumír Chládek – a koľko ste odhlasovali na banícky deň, ako poslanci rozhodli 

Ing. Pavel Zajac – tri a pol tisíc  

Bohumír Chládek – tri a pol tisíc, ďakujem 

Katarína Resutíková Mandyčevská – ale vy ste sa pýtali na jarmok  

Bc. Jana Majerová – pýtal si sa na jarmok  

Bohumír Chládek – a na Banícky deň 

Ing. Pavel Zajac – tri a pol tisíc,  

Bohumír Chládek – to bolo odhlasované 

Ing. Pavel Zajac – na Banícky deň, neviem, či bola vôbec samostatná kapitola  

Bc. Jana Majerová – nie to bolo na kultúrnej komisii a z toho 

Bohumír Chládek – a čo sa týka príjmu zo stánkov predajných aká bola suma 



Ing. Pavel Zajac – vyberáme  iba za elektriku, nič iné nevyberáme, a pokiaľ viem tak nič iné sme nevyberali, iba 

elektrickú energiu za tú vyberáme, nič viacej nevyberáme, nech sa páči, pani Garajová  

Zora Garajová – aj minule som hovorila, stále tá veža nie je osvetlená, dole áno, opravil Jožo Gregrik ale hore nie 

je na tej čo svieti tá veža, je to nie pekné keď pol kostola je osvetlené a pol nie, je veľmi zaujímavé, že od vtedy 

ako sa to osvetlenie urobilo na ten kostol, tá ľavá strana stále svieti ale pravá už druhý alebo tretíkrát  

Peter Kováč – tak zateká tam voda možno 

Ing. Pavel Zajac – teraz ja som porosil Joža, aby to pozrel, povedal, že hore, hore na ten stožiar  elektrika ide, lebo 

tam vlastne vymieňal, viete, že tam sme mali také reflektory, ktoré tam len jedna žiarovka stála okolo osemdesiat 

euro do tých reflektorov tak teraz to vymenili za normálne letkové reflektory a skrátka ten reflektor letkový na tej 

pravej strane asi odišiel čiže  musí prísť lampár s plošinou, lebo on to odmontoval, čiže musí to vymeniť, lebo 

hovorím, ja som si tiež myslel, že či tam nie je nejaký problém s prívodom ale Jožo to teraz meral a povedal, že 

prívod je v poriadku takže hore musí byť to svietidlo buď vypálené alebo neviem, čo sa mu stalo  

Zora Garajová – a stále len tá pravá strana, ľavá je od vtedy ako sa osvetľovalo prvýkrát 

Katarína Resutíková Mandyčevská – aj ľavá bola vypadnutá  

Zora Garajová – a čo  

Katarína Resutíková Mandyčevská – aj ľavá bola vypadnutá  

Zora Garajová – čo bolo čo 

Katarína Resutíková Mandyčevská – aj ľavá strana nesvietila  

Zora Garajová – ja teraz si všímam, tam bliká svetlo pravé 

Ing. Pavel Zajac – viete čo, aj teraz nám odišla vlastne prvá letka na Močilí, sa mi zdá že pri Rovnom Janovi, tam 

odišla tá noví letka ale to lampár vymení v záruke, čiže musí sem prísť aj s plošinou a popri tom spraví aj tento 

reflektor, dobre 

Peter Kováč – a to len jedna odišla od kedy sú tieto nové  

Ing. Pavel Zajac – neviem o inej  

Peter Kováč – že spoľahlivosť týchto je celkom v pohode  

Ing. Pavel Zajac – dobrá a túto musíme vymeniť, nech sa páči, pani Garajová  

Zora Garajová – aj také maličkosti si treba všímať po dedine, tá kvety a záhrada je stále tam už a je to neaktuálna 

tabuľa no a čo som ešte chcela, zatiaľ toľko, príde mi na rozum  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, pokiaľ si pani Garajová spomenie, pán Chládek  

Bohumír Chládek – chcem sa vás znova obrátiť na vás pán starosta už druhé volebné obdobie poukazujem na ten 

rozhlas obecný na našej ulici a doteraz sa nezjednala náprava, chcel by som od vás počuť nejaký ten termín alebo 

či sa to vôbec bude riešiť , ten jeden je úplne zbytočný a robí odozvu a nepočujeme, respektíve horšie ako 

voľakedy, keď tam bol len ten jeden takže druhé volebné obdobie to urgujem  

Ing. Pavel Zajac – priznám sa pán Chládek, že ja ani neviem  

Bohumír Chládek – ani tú drobnú neónku nemá kto vymeniť na tej ..... kde to bliká 

Ing. Pavel Zajac -– to nie je neónka, to sú letkové 

Bohumír Chládek – to sú letkové 

Ing. Pavel Zajac – to sú letkové   

Bohumír Chládek – ale je tam nejaká závada  

Ing. Pavel Zajac – len najprv musíme kúpiť a vymeniť, viete, teraz sme na to prišli, tak teraz to vymeníme  

Bohumír Chládek – rozhlas prízvukujem zbytočne, tak neviem  

Ing. Pavel Zajac – skúsim, hej aby do týždňa vám to stihli spraviť, ja ani neviem či sa z toho hniezda ten reproduktor 

dá zmontovať, takže musím, pokúsim sa to odkonzultovať s tým chlapom, čo to robil 

????????- objednalo sa to pokračovanie toho 

Ing. Pavel Zajac – áno, už je to aj hotové a mám najväčší problém s Podlipanmi, tam v kuse keď hlásime tak pani 

Csordásová v kuse volá, že jej budím dieťa ale hovorím my už nevieme ako máme hlásiť, no tak ako čo mám na 

to povedať, pri nej to hniezdo je no ako ja no viete, .čo s tým mám spraviť a ja sa naozaj snažím, že tým čo idú pod 



tie repráky dať ich tichšie a potom pridám keď sa hlási  hovorené slovo, hovorím ako náhle niekedy hlásime tak 

ako to je telefonát za telefonátom, že jej vnučka spí alebo vnuk, neviem  

Pavol Šimun – Paľo, ak príde ten chlap tak treba tomu povedať, on to tam vie stíšiť lokálne na tom hniezde jednom, 

nech nastaví 

Ing. Pavel Zajac – a zase sa budú sťažovať, že nepočuť 

Bc. Zdenko Urva – že nepočujú 

Ing. Pavel Zajac – veď to je jak ako u 

Pavol Šimun – no tak potom treba pána Potančoka ísť zobudiť a nech chodí s bubnom 

Ing. Pavel Zajac – ešte možno že by sme spravili ............a skúsili sa spýtať, že ak sem príde Čellár žeby sme to 

hniezdo posunuli o jeden stĺp tam alebo tam, možno žeby to pomohlo 

Peter Kováč – vieš no  

Ing. Pavel Zajac – neviem 

Bc. Zdenko Urva – a potom budeš mať druhú reklamáciu od niekoho 

Ing. Pavel Zajac – k tomu ak ja si pamätám tam keď sa vymieňali lampy tak jeden sa sťažoval, že má lampu, druhý 

sa sťažoval, že nemá lampu no to je tu ako, potom sa dohodlo, že každá druhá bude a hotovo, lebo to sa inak nedá  

Bc. Jana Majerová – ja by som chcela pripomenúť tú lampu pri klube, vieš 

Ing. Pavel Zajac – tú musíme zmontovať, lebo neviem, či to dokážeme ale skúsime to nejako vyriešiť, hej dobre, 

ďalej 

Peter Kováč – ešte som sa chcel spýtať, že v akom stave sú tie záchody na škole  

Ing. Pavel Zajac – no pokiaľ viem, ta ja som sa teraz rozprával s dodávateľom, tak povedali, že termín by mali 

dodržať, čiže pätnásty október  alebo maximálne do dvadsiateho  

Peter Kováč – boli sme dneska pozrieť tam a ešte nie je pripájaná tá časť 

Ing. Pavel Zajac – to neviem, ako, priznám sa neviem 

Peter Kováč – asi nie ešte lebo tam nevidieť, žeby bolo rozkopané iba ak odzadu robili niečo, to neviem 

Ing. Pavel Zajac – to neviem, ale podľa mňa keď upratali tak to podľa mňa tam je už , neviem, spýtam sa 

Peter Kováč – lebo nevidel som len takto prekopané a asi to išlo vnútrajškom 

Ing. Pavel Zajac – neviem, Peter, spýtam sa, hej 

Peter Kováč – to som chcel  

Bohumír Chládek – pán starosta chcem sa spýtať do majetku obce patrím aj dom smútku 

Ing. Pavel Zajac – áno,  

Bohumír Chládek – je verejné, mám tam akože svojich predkov pochovaných takže vidím v akom stave je ten dom 

smútku, neplánuje sa s tým niečo robiť, alebo načo potom vlastne je tá budova, keď sa nevyužíva  

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek ja súhlasím , dobre poďme vymyslieť, že čo s ňou, hej, priznám sa, potrebujem 

povedať, že čo s ňou lebo viete teda, že cirkevné obrady sa robia z kostolov, z jedného alebo druhého kostola 

a tým pádom 

Bohumír Chládek – to záleží na tej rodine, nemusí byť v kostole 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja vám poviem, že pokiaľ viem ešte by tam mala byť funkčná chladnička, je na 

obecnom zastupiteľstve, či ideme ju predať alebo čo s tým ideme robiť ako, lebo neviem čo s tým  ako ja priznám 

sa neviem,  

Bohumír Chládek – dá sa povedať, že roky to  

Ing. Pavel Zajac -  je to také, ako keď sa niečo nepoužíva, toto sa nepoužíva a čo vám mám na to povedať  

Bohumír Chládek – ale nedá sa tam niečo zriadiť  

Ing. Pavel Zajac – ale čo  

Pavol Šimun – pálenicu  

Ing. Pavel Zajac – pálenicu, presne, pálenica by to bola pekná 

Pavol Šimun - no  

Ing. Pavel Zajac – ale čo by povedali občania na to tak  

- Prekrikovanie  



Peter Kováč – bolo by to doriešiť, ale  

Bc. Zdenko Urva – urobiť pálenicu, už tri roky nad tým špekuluje 

Ing. Pavel Zajac – bude to chátrať pokiaľ sa to nebude používať, pokiaľ to nebude mať nejaký účel tak to bude 

v takom stave v akom to je  

Peter Kováč – bude to stáť len peniaze  

Zora Garajová – len udržiavať ho 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, tam je ešte tá krytina nejakým spôsobom zvlášť vyrobená, nejaké tie tehlové tašky 

ale či je to, v akom je to stave priznám sa, neviem  

Ing. Peter Sedláček – naposledy ho rekonštruovali inžinier Pokorný s otcom v dvetisíc neviem koľko, Janko ty si 

pamätáš, však 

Peter Kováč – a odvtedy tam  nikto nebol   

Pavol Šimun - nie 

Ing. Pavel Zajac – my sme dali vypíliť okolo toho stromy  

Ing. Peter Sedláček – minimálne pätnásť rokov a viac, minimálne 

Ing. Pavel Zajac – ale počítam, že tie stromy budú už znova narastené 

Peter Kováč – tak ako treba to udržiavať, lebo bez toho zase  

Bc. Zdenko Urva – tak ak nie je záujem od obyvateľov tam robiť obrady tak potom je to fakt  

Ing. Pavel Zajac –  ale pozrite sa, ak je tam funkčný stav, ak je tam funkčná chladnička, viete že tá chladnička sa 

fakt nepoužíva možno že niektoré obce by mali záujem ako o tú chladničku, hej, tak  ..............ja viem, že ide o 

.......ale  

Bohumír Chládek – o celú komplexnú stavbu 

Ing. Pavel Zajac – je mi to jasné, ako tam pokým nevymyslíme načo bude tá budova slúžiť tak nikdy tam nebude  

Bohumír Chládek – máme tu deväť poslancov, tak nech rozhodnú načo by mohla slúžiť tá budova  

Pavol Šimun – tak ja som za  pálenicu 

Bc. Zdenko Urva – vy máte nejaký nápad,  

Bohumír Chládek – mám 

Bc. Zdenko Urva – tak treba povedať 

Bohumír Chládek – ale vy ste poslanci  

Katarína Resutíková Mandyčevská – no tak poraďte  

Bohumír Chládek – ja mám nápad ale vy máte tak isto nejaké, na čo by mohla slúžiť budova  

Ing. Pavel Zajac – no ako ja tiež si myslím, že tá pálenica by tam bola vynikajúca, len viete, keď pôjdu ľudia na 

dušičky a bude tam rozvoniavať slivovica tak neviem čo to bude, toto je naozaj na širšiu diskusiu, že čo by tam 

vôbec mohlo byť, ďalšia vec, viete že je tam najväčší problém............., pokým tam nebude nejaký prístup tak čo 

s tým chcete robiť, keby aj just by sme povedali, že teda  dobre, máme jeden civilný pohreb, lebo zatiaľ som za 

pätnásť rokov robil jeden civilný pohreb v Ľubietovej, nič viac, jeden, hej, aj to hovorím, ak za pätnásť rokov jeden 

pohreb, hovorím, budeme to udržiavať a teraz príde niekto po pätnástich rokoch a povie, že chce takýto pohreb 

Bohumír Chládek – teraz som povedal návrh, tak to predajte  

Pavol Šimun - čo  

Bohumír Chládek – no tú budovu, nepotrebnú  

Mgr. Ján Jančík – a komu to  

Bohumír Chládek – dajte inzeráty, ponuku, hore na Hrbe sa roky chata predáva a nevie to predať a tu necháte 

budovu chátrať a padne vám na hlavu 

Peter Kováč   - no nie, ako jediné čo môžeme robiť, do obecných novín, nech ľudia navrhnú 

Bohumír Chládek – a načo do obecných novín, do celoštátnych, do okresných 

Peter Kováč – a koho by to zaujímalo, také veci 

Bohumír Chládek – ale veď skúste, koho by to zaujímalo 

Ing. Pavel Zajac – sme v rôznom, nech sa páči, ešte niekto 

Bohumír Chládek -  ak môžem ,  



Ing. Pavel Zajac – áno 

Bohumír Chládek – ja by som mal ešte, v starom roku sa tu hovorilo o školskej jedálni ako sa bude rozširovať kvôli 

tomu, že niekoľko desiatok žiakov bude mať ponuku, že tam bude nával na obedy, štát bude prispievať zadarmo 

na obedy pre tieto deti, že o koľko sa táto kapacita, tejto školskej jedálne zvýšila, viete mi povedať,  

Ing. Pavel Zajac – no momentálne sa mi zdá, je sto štyridsať dva žiakov, priznám sa, ja neviem ako to teraz funguje, 

či chodia všetci na stravu ale jedáleň sa rozšírila o ďalšiu miestnosť, čiže tá jedáleň je rozšírená a plus sa 

zamestnala jedna zamestnankyňa cez úrad práce konkrétne Viera Mandyčevská, čiže tá vlastne normálne teraz 

má neviem, asi na dvanásť mesiacov  

Katarína Resutíková Mandyčevská – na desať 

Ing. Pavel Zajac – či na desať, tak to ja neviem takto do detailu, čiže na desať mesiacov, čiže momentálne sú tam 

dve kuchárky plus jedna pomocná sila, priznám sa, teraz sme mali poradu starostov ešte ani riaditeľ úradu práce 

z Banskej Bystrice netušil, ako bude vlastne vyúčtovávať veci, čo sa týka stravného, lebo stále sú tam nedokončené 

veci ohľadom neodobratých obedov , viem, že regionálny úrad zdravotníctva doslova povedal, že neodobraté 

obedy môžeme rozdať chudobným, neviem či máme pred školou postaviť stánok alebo núkať pocestným 

Bohumír Chládek - ...............časopis obecný, je tam článok, ktorý nie je podpísaný, že vlastne tuto v týchto 

novinách sa zavádza že v školských zariadeniach budú obedy zadarmo, to neni pravda, to vieme z toho 

usmernenia vlády, že to sa jedná o štátnu dotáciu dva eurá a ostatné platí rodič, tak chcem sa spýtať, že prečo sa 

zavádzajú v týchto obecných novinách že obed je zadarmo, pozri sa nie je podpísaný, názov školská jedáleň zo 

septembra dvetisíc devätnásť 

Katarína Resutíková Mandyčevská – horný stupeň dopláca tri centy za jeden obed 

Bohumír Chládek – treba si prečítať to usmernenie, že to sa jedná len o dotáciu na jeden obed, vo výške jedna 

celá dva eura 

Ing. Pavel Zajac – asi v auguste sme prijali vezedenko, kde vlastne boli určené výšky doplatkov na obed aj pri 

starších žiakoch aj pri mladších žiakoch ak si to dobre pamätám  

Bohumír Chládek – pracovníčky v materskej škole boli aj dokonca v školskej jedálni, boli predsa na okresnom úrade 

na školení tam boli o tom upovedomený a tam nastal ten problém, že nebudú obedy zadarmo ako sa to prezentuje 

medzi ľuďmi ale len dotácia od štátu  

Peter Kováč – ale to všetci vieme 

Bohumír Chládek – ale tu sa jedná o to, že v tomto plátku je dezinformácia a budem citovať „ v závislosti od 

prijatého rozhodnutia vlády o poskytnutí obedov v školských jedálňach zadarmo“  

Pavol Šimun – lebo vláda to tak predsa propaguje, veď to tak vláda propaguje, nie  

- Prekrikovanie 

Bc. Zdenko Urva – dobre, asi sa stala chyba   

Bohumír Chládek – obedy budú zadarmo a preto sme museli rozšíriť kapacitu jedálne, no  

Ing. Pavel Zajac – ako pozrite sa, jedáleň sa rozšírila .......... 

Bohumír Chládek – otázka, o koľko sa navýšil počet stravníkov v týchto školách 

Ing. Pavel Zajac – sa oproti minulému roku by sa mal navýšiť o desať detí, zhruba ako bol minulý rok 

Katarína Mandyčevská Resutíková – o štyridsať až štyridsať päť obedov sa viac varí v školskej jedálni 

Bohumír Chládek – o desať stravníkov 

Ing. Pavel Zajac – nie, teraz sa povedalo že o štyridsať,  

Katarína Mandyčevská Resutíková – o štyridsať až štyridsať päť obedov sa viac sa varí každý deň 

Bohumír Chládek – tu som bližšie pri pánovi starostovi 

Ing. Pavel Zajac – viete čo, pán Chládek ja toto neviem, lebo to je 

Bohumír Chládek – pán starosta povedal desať  

Ing. Pavel Zajac – v kompetencii školy  

Ing. Marián Benka – aby ste boli v obraze trošku viacej,  

Bohumír Chládek – ja som dosť v obraze  

Ing. Marián Benka – od januára tohto roku sme sa trápili nad tým, že čo bude v septembri, to nevedel nik,  



Bohumír Chládek – ale vedel 

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, nechajte pána Benku  

Bohumír Chládek – vysvetlím vám, pracovníčka materskej školy mi to povedala 

- Prekrikovanie 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás po jednom,  

Ing. Marián Benka – aby všetci vedeli, prijali sme  

- Prekrikovanie 

Bohumír Chládek – ja sa pýtam starých poslancov, vy ste tam ešte neboli  

Ing. Marián Benka – schválili sme projekt na rozšírenie kuchyne s tým, aby sa znova revitalizovala kuchyňa ak 

budú podmienky a budú dotácie vládou sľubované ktoré nikto nevedel či budú alebo nie,  

Bohumír Chládek – zavádzate, vedelo sa, že bude jedna celá  

Ing. Marián Benka - v rámci investičnej dotácie, preto sa to robilo, projekt je pripravený, je v šuplíku a čaká ak vláda 

bude tlačiť na to, že sa majú rozšíriť nové kapacity tak sa urobí kuchyňa na komplet , v súvislosti s tým sa našlo 

alternatívne riešenie aby sa zlepšili podmienky stravovania v škole rozšírila sa jedáleň a týmto to skončilo, preto 

že tieto veci sa budú riešiť počas prázdnin 

Bohumír Chládek – polovica jedálne je prázdna, že  

Ing. Pavel Zajac – to my nevieme 

Ing. Marián Benka – to je úplne jedno, nie  

Ing. Pavel Zajac – to my momentálne nevieme 

Ing. Pavel Zajac – deti sú v novom, v čistom, upravenom  

Ing. Peter Sedláček – ale nechápem, aký problém je teraz,  

Bohumír Chládek – Peťo, ja som poukázal na tieto noviny, tu sa píše, že obedy budú zadarmo, v tom je problém 

Ing. Peter Sedláček – ešte raz, prezentovala to takto vláda, je to presne tam napísané ako to prezentovala vláda, 

ak reklamuješ, že sme zväčšili, opravili  jedáleň alebo čo, tak o čo ide 

Bohumír Chládek – poukazujem na tento plátok 

Ing. Peter Sedláček – ale takéto reči my nevieme, môžeme tu byť do Vianoc, boháča  

Bohumír Chládek – ten článok nebol ani podpásaný  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, ešte má niekto do rôzneho, do diskusie, nech sa páči, pani Garajová si spomenula 

Zora Garajová – ja som už asi pred tromi rokmi hovorila, alebo aj štyrmi aj, že tu pred školou, tu by mal byť prechod 

pre chodcov, tie deti prechádzajú do škôlky na druhú stranu a do promenády, na ihrisko a tak ďalej, žiaci na tesnú, 

na vychádzky a neurobil sa prechod pre chodcov vtedy, keď v Hute, malo sa to vtedy naraz urobiť 

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová, je tam jeden jediný problém, nie žeby sme ho nechceli urobiť, ale hovorím, ten 

prechod pre chodcov to keď vidíte, ako máme chodníky čiže tam, kde by mohol byť tak ide nám rovno do tej cesty, 

ktorá ide rovno do školského dvora, ako nemám ho svojim spôsobom kde ukončiť, ten prechod pre chodcov 

Ing. Marián Benka – môže byť robený aj užší pás,  

Ing. Pavel Zajac- no dobre, neviem, ale kde na zastávku, na lampu 

Bc. Zdenko Urva – musel by si sa podať ďalej 

Ing. Pavel Zajac – a viete, ďalšia vec, ako odporúčam prísť, keď deti idú zo školy, aj tak si ide každý kade chce, 

ale však dobre, dobre ak chcete ho namaľovať, tak ho namaľujeme,  

Peter Kováč – aj tak neviem, či prechod by tam aj tak pomohol, to skôr možno zníženie rýchlosti, alebo neviem čo, 

ale  

Ing. Pavel Zajac – alebo tie letkové svetlá, odrazky  

Ing. Pavel Zajac – viete, ako náhle, viete, že všetky prechody ktoré momentálne by boli, tak musíme ich špeciálne 

nasvecovať, mala by tam byť vyššia intenzita svetla, nehovorím, že ani to nevieme spraviť, lebo ten stĺp tam je, 

vedeli by sme tam dať reflektor, hovorím, ja momentálne jediný mám problém, tu by sme to vedeli spraviť, lebo tu 

je jasný chodník, kde by to malo ísť cez tú cestu, len hovorím na druhej strane idem na tú cestu, ktorá ide do 

školského dvora, a teda kde ho mám skončiť, pri bráne alebo kde ho mám skončiť alebo na zastávku, kde ho mám 

skončiť  



Zora Garajová –tade chodia 

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová , chodia kade tade, lebo hovorím, to keď vidíte, ja som  

- Prekrikovanie 

Ing. Marián Benka – bolo by dobre, keby sa spravil vyššie ale v každom prípade by bolo dobre, keby tam boli tie 

letky aspoň  

Ing. Pavel zajac – no ako náhle tam chcete letky tak frézujete do asfaltu, ako náhle budete frézovať do asfaltu no 

viete, to nie je naša cesta, to je cesta Banskobystrického samosprávneho kraja a ja nemôžem si dovoliť, skrátka to 

museli by to urobiť ony 

Ing. Peter Sedláček – a keby sme napísali žiadosť 

Ing. Pavel Zajac – môžeme, nemám s tým vôbec žiadny problém 

Ing. Marián Benka – keď to ide, tak napísať žiadosť  

Ing. Marián Benka – viete, ja som napríklad písal žiadosť aby nám spravili čiary v doline a nie je toho anciáša  

Peter Kováč – že ako sme skončili s tým prehĺbením tej cesty pri kostole, tie žľaby sme kúpili,  

Ing. Pavel Zajac – no tie žľaby máme, tie máme, len ide o to, však som vám poslal zase tú ponuku a musíte povedať 

čo s tým, lebo tie žľaby, ten žľab na pol metra mám, ak chcete aby sme to tam položili, ale ide sa to robiť na ceste, 

čiže ja by som poprosil, aby to spravila normálne stavebná firma  

Peter Kováč – je mi to jasné, ja si teraz nespomínam, to bolo tých dve tisíc 

Ing. Pavel Zajac – viac, ale boli tam aj tie žľaby, či bez žľabov, teraz musíš počítať viac  

Peter Kováč – či tie žľaby sú, to chcem, ja som za to, aby sa to spravilo, či nie, čo vy nato  

Pavol Šimun – no však sme povedali, že to spraviť treba  

Ing. Pavel Zajac – lebo viete, ani sa to nebude dať vybrať len na tom úseku, bude sa to musieť vybrať meter pred 

a meter za, keď si všimnete tam cestu tak je, ono aby to bolo funkčné, tak sa bude musieť vybrať minimálne 

päťdesiat, šesťdesiat centimetrov a päťdesiat čísel,  šesťdesiat za tým aby sa to vyrovnalo a aby tá voda tiekla tam, 

kde má  

Peter Kováč – a v tej cene je už všetko, čo si nám poslal, preto to hovorím teraz. Lebo sme to nedoriešili naposledy 

Ing. Pavel Zajac – pozor, tie žľaby boli kúpené na Močilie k Polónymu, hej, tam sú tie dve žľabovky  také a skrátka 

chceli aby sa to vymenilo za takúto mrežu, hej, hovorím ale vtedy to vlastne skončilo na tých peniazoch, ale Peters 

van bol vtedy velice akčný a tie žľaby kúpil ale skrátka potom sa to nedofinancovalo a potom my to nepoložili  

Peter Kováč – čiže ak je to si myslím, že z tej ceny dole tie žľaby tak ja by som bol zato aby sme to spravili, čo vy 

na to  

Pavol Šimun – no veď ale sme povedali, že áno, povedali sme že aby sa spravil aj jeden aj druhý, keď už tu budú 

ľudia aj stroje veď tam bola výsledná suma šesť tisíc šesťsto euro, ja neviem, prečo to už nie je spravené, veď sme 

sa o tom už trikrát rozprávali,  

Ing. Pavel Zajac – ale je to aj v rozpočte, neni, nedalo sa to do rozpočtu 

Ing. Marián Benka – v rozpočte to nie je,  

Ing. Pavel zajac – veď nie je to v rozpočte,  

Bohumír Chládek – môžem 

Ing. Pavel Zajac – počkajte, dokončíme toto a, neviem, vy musíte povedať áno alebo nie, alebo pripravíme v októbri, 

teraz čo bude zastupiteľstvo, teraz dvadsiateho piateho, že sa to dá do rozpočtu  

Ing. Marián Benka – máme na cestu 

Ing. Marián Benka – to ako mám z tej cesty zobrať 

Ing. Marián Benka – áno,  kľudne 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ak poviete, urobíme obidva či jeden  

Pavol Šimun – pravdaže urobiť obidva,  

Ing. Pavel zajac – čiže Polónymu a tuto pri kostole  

Peter Kováč – tak skús preveriť, či tie žľaby sú z toho von  

Ing. Pavel Zajac – ale ďalšie budeme musieť kúpiť tie žľaby, lebo ako ten druhý raz ak sa pôjde cez cestu, tak sa 

budú musieť kúpiť,  



Pavol Šimun – ale sú dva kúpené, nie  

Ing. Pavel Zajac – je jeden na päť a pol metra, ten, ktorý vlastne ide, hovoril som, teraz som hovoril, že Polóny to 

chcel vymeniť, lebo tam sú tie žľabovky dve za sebou  

Pavol Šimun – áno,  

Ing. Pavel Zajac – ale žľab je kúpený jeden na päť a pol  metra aby prešiel po tom kamión a teda môže prejsť 

hocijaké nákladné auto 

Pavol Šimun – lebo chodia tam aj veľké traktore, lebo čo tak  

Ing. Pavel Zajac – nemôžeme dávať iný žľab keď prejde cez to ťažké auto, čiže dobre, dám tam spraviť dva tie 

žľaby  

Pavol Šimun -  veď ale, to v tej ponuke za tých šesť tisíc šesťsto euro bolo všetko 

Ing. Pavel Zajac – ale bez žľabov, teraz nám tie žľaby predali, čiže my tie žľaby dodáme ale mali sme kúpené tie 

žľaby iba na jedno,  

Peter Kováč – tak ten jeden žľab bude z toho odrátaný, z tých šesť tisíc šesťsto euro 

Ing. Pavel Zajac – dobre, nemám s tým vôbec žiadny problém, ďalej, no pán Chládek nech sa páči  

Bohumír Chládek – ďakujem za slovo, chcem sa spýtať poslancov, zrejme všetci odhlasovali, čo sa týka cirkevného 

majetku katolíckej cirkvi  na predaj, respektíve zámennú zmluvu, že čo ich k tomu viedlo k takejto dosť nevýhodnej 

zámene  

Ing. Pavel Zajac – pán Chládek, viete čo  

Bohumír Chládek – ja by som chcel, aby mi odpovedali na to, boli všetci za, je to dosť nevýhodné a že či sa bude 

postupovať aj pri iných vlastníkoch, spoluvlastníkoch, ktorí majú vlastníctvo na tom ihrisku, za takto výhodných 

podmienok, ako sa urobilo pri katolíckej cirkvi  

Ing. Pavel Zajac – no podľa mňa asi áno, bude sa musieť  

Bohumír Chládek – tak to znamená, vyše päť euro od metra, ako som čítal, pani Garajová, tak budete spokojná  

Pavol Šimun – pani Garajová chce viac 

Bc. Zdenko Urva – pani Garajová chce desať  

Bohumír Chládek – má spoluvlastnícky podiel na ihrisku tak isto aj pani Garajová, je tam dosť spoluvlastníkov, tých 

nemienite riešiť 

Ing. Pavel Zajac – doriešime katolícku cirkev  

Bohumír Chládek – ale chcem sa spýtať, či takto výhodne ako katolícku cirkev, ja som bol v starom roku na 

mnohých zastupiteľstvách, kde sám pán Uhrík najprv súhlasil a potom odskočil od takýchto výmen, aj Peter 

Sedláček tam bol prítomný, vie o čom hovorím, že tak isto ste mu zahlasovali výmenu tritisíc tristo metrov pod 

ihriskom za nejaký lesný pozemok s čím ste súhlasili a na koniec pán Uhrík od toho odskočil, no na druhej strane 

máme tu niekoľko ľudí, ktorí vo funkciách respektíve v nájme sú, ktorí prenajímajú túto pôdu a či to nie je konflikt 

záujmov, ak niekto robí na úrade  

Pavol Šimun – môžem ti Miro odpovedať, ja ti odpoviem rýchlo a stručné, za prvé, pred tým sme vymenili horu, ja 

som bol vtedy jediný, ktorý povedal, že horu nebudeme vymieňať,  to je prvá vec, druhý krát, teraz sme vymenili 

za horu  

Bohumír Chládek – áno 

Pavol Šimun – za ktorú 

Katarína Resutíková Mandyčevská – je to trvalo trávny porast  

Pavol Šimun – no vidíš to, ani to neviete, za čo sme vymenili ale rozprávate, to je trvalo trávnatý porast, ktorý je, 

Miro nechaj ma dohovoriť 

Bohumír Chládek – podľa listu vlastníctva je to trvalo trávny porast ale ja som to bol skutočne pozrieť a sú tam 

stromy  

Pavol Šimun – ale a vieš čo robíme Miro napríklad, to že šesťdesiat hektárov trvalo trávnatých porastov, ktoré sú 

takto zarastené, prevádzame do lesného fondu, lebo nikto nepôjde tam obrábať, ja sa ťa spýtam, pôjdeš to tam 

obrábať, budeš tam pásť kravy, kozy, nepôjdeš 



Bohumír Chládek – ty si pred štyrmi rokmi bol kategoricky proti takýmto výmenám, teraz už keď je tu pán Benka 

súhlasíš 

Pavol Šimun – áno, a vieš prečo, lebo tam máme čiernu stavbu, a takto nám visí sedem tisíc euro ktoré sme my 

tam použili a teraz, keď sa katolícka cirkev rozhodne tak nás dá na súd, budeme to musieť zrútiť a sedem tisíc 

bude takto vyhodených  

Bohumír Chládek – ja som dávno hovoril, vy ste už dávno mali dať na vysporiadanie na okresný úrad na 

vyvlastnenie tohto pozemku, to ste neurobili,  

Pavol Šimun – vyvlastniť 

Bohumír Chládek – na vyvlastnenie 

Pavol Šimun – v roku dvetisíc trinásť Miro, bolo odsúhlasené uznesenie obecným zastupiteľstvom, kde ešte za 

biskupa Baláže, ktorý bol ochotný za dve eurá, prečo sa to vtedy nezrealizovalo 

Katarína Mandyčevská Resutíková – vtedy bol ochotný ešte aj pán farár Uhrík 

Bohumír Chládek – Katka ty si vtedy na zastupiteľstvá vôbec nechodila,  

 Katarína Mandyčevská Resutíková – naštudovala som si to 

Pavol Šimun – Miro, ja sa ťa spýtam, prečo to vtedy nebolo vyplatené 

Katarína Mandyčevská Resutíková – prečo to neprebehlo  

Pavol Šimun – prečo to nebolo vyplatené v roku dvetisíc trinásť 

Bohumír Chládek - ....................pamätáš si ho, jak tu chodil, jak tu bojoval, pamätáš sa na to 

Pavol Šimun – áno 

Bohumír Chládek – tak sa.............. 

Pavol Šimun – ja som mu aj povedal 

Peter Kováč – ešte k tej cene, toho pozemku, toho trvalo trávnatého porastu ako tvrdíte, že nie je trvalo trávnatý 

porast ale reálny stav stromy, reálne tam bol odborník, ktorý, odhadca, ktorý normálne robí znalecký posudok na 

pozemky, tak isto bol na tejto parcele, je to v tej zmluve, neviem presne pomery a na to všetko sú dokumenty, to 

sme si my z prsta nevycucali  

Bc. Zdenko Urva – dokonca tú drevnú hmotu  

Peter Kováč – osobne tam bol 

Bohumír Chládek – obec má z predchádzajúcich rokov dva znalecké posudku za úplne inú cenu,  

Pavol Šimun – aké dva znalecké, ty si ich videl, my sme ich nevideli ani jeden 

Bohumír Chládek – takto sa spýtam páni poslanci, prečo to vlastne skončilo na prokuratúre tento bod, prečo je to 

na prokuratúre, čo myslíte 

Ing. Pavel Zajac – lebo som to ja tam poslal, pre nič iné 

Bohumír Chládek – tak, a vy sa neviete dohodnúť,  

Pavol Šimun – kto vy 

Ing. Marián Benka – kto 

Bohumír Chládek – starosta, poslanci a cirkev 

Peter Kováč – stroskotalo to na komunikácii 

Bc. Zdenko Urva – my by sme sa aj dohodli  

Bohumír Chládek – toto nie je výhodné nie pre obec Ľubietovú ale jedine pre katolícku cirkev je to výhodné  

Peter Kováč – keď si to myslíte  

Bohumír Chládek - ............. 

Ing. Pavel zajac – dneska by som povedal, že tento bod máme za sebou, pán Jančík, chcete k tomuto bodu niečo 

povedať 

Mgr. Ján Jančík – k tomuto 

Ing. Pavel Zajac – dobre, nech sa páči 

Mgr. Ján Jančík – neviem, či si ty bol pozrieť, čo sa vymieňalo, bol si na Martinkovskej 

Bohumír Chládek – Ľubo mi hovoril čo  

Mgr. Ján Jančík – čo ti hovoril, to nie je dôležité ale či si tam vôbec bol fyzicky 



Bohumír Chládek – viem si to nájsť na ortomape   

Mgr. Ján Jančik – nech je to akákoľvek cirkev, či židovská či katolícka kde jeden trojuholník vychádza na hodnotu 

cirkevnej a je to trvalo trávnatý porast  

Bohumír Chládek – na liste vlastníctva 

Mgr. Ján Jančík – a na liste vlastníctva a je to zrelé na bielu plochu, je to čistá biela plocha ale chcete to na lesy, 

načo by vám bolo jeden a pol hektára bielej plochy keď máte až sto šesťdesiat hektárov, čo ide až hore na hrebeň  

Pavol Šimun – ale veď tam 

Bohumír Chládek – Janko, jeden a pol hektára je ............metrov 

Mgr. Ján Jančík – postupuje sa v záujme obce 

Pavol Šimun – ale tam sa ešte napríklad menilo to, lebo pol pri tom, ty si bol Ivan keď sa to vymeriavalo, pri tom, 

čo my prevádzame z trvalých trávnatých porastov, tie porasty ktoré sú zarastené, ktoré sa už o desať, dvadsať 

rokov budú môcť ťažiť, prevádzame do lesného pôdneho fondu tak ešte tam zasahovala tá výmera, čo cirkev 

chcela, tak to sa im nedalo a sa to otočilo do toho trvalého trávnatého porastu, ktorý má obec lebo tam síce už bolo 

zakreslené ako trvalo trávnatý porast ale už sa to prepracúva a sa to podáva do lesného pôdneho fondu  

Bohumír Chládek – Paľko kto z poslancov pred zamieňaním bol to tam pozrieť z vás, kto 

Pavol Šimun – ja niekoľkokrát  

Bohumír Chládek – ale kto bol to pozrieť 

Pavol Šimun – ja   a niekoľkokrát  

Bohumír Chládek – ani jeden z vás 

Pavol Šimun – a prečo, ja ti vravím bol som tam niekoľko krát 

Bohumír Chládek - lesáci vedia,  

Bc. Jana Majerová – ale ja dôverujem lesákom 

Mgr. Ján Jančík – čo si my týmto  potrebujeme vyriešiť, či čiernu stavbu na cudzom pozemku a čím rýchlejšie sa 

to vyrieši tým skôr sa............. 

Bc. Zdenko Urva – otázka stojí onak, chceme to ihrisko alebo nechceme to ihrisko  

Bohumír Chládek – ale tu sa jedná 

Bc. Zdenko Urva – tu sa jedná presne o to, či chceme to ihrisko alebo nechceme to ihrisko, tak stojí otázka, ponuka, 

dopyt, nie je to naše, cirkev si povedala takéto podmienky a je len na nás, či to chceme alebo nechceme  

Bohumír Chládek – ale prečo si má cirkev klásť podmienky  

Pavol Šimun – lebo je to jej, to bude tak ako keď budeš ty Miro svoju záhradu predávať tak ti nebude určovať 

podmienky ten, čo bude od teba kupovať 

Bc. Zdenko Urva – cirkev povedala, za týchto podmienok je to ochotná vymeniť alebo predať a teraz je na nás či 

to chceme alebo nechceme  

Bohumír Chládek – ak je to pre nás nevýhodné, tak môžeme  

Bc. Zdenko Urva – keď budete vy predávať vašu záhradu tak  

Bohumír Chládek – keby to bola vaša, to by ste vy dopustili toto,  

- Krik, nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, skončime toto, skončime toto, veď toto bolo v bode číslo štyri podpísané dneska, 

dobre, má ešte niekto niečo do rôzneho a diskusie  

Ing. Peter Sedláček – nikto 

Ing. Pavel Zajac – nikto, ďakujem vám všetkým za účasť a prajem vám pekný večer 

 

 

Zo zasadanie bol vyhotovený zvukový záznam 

 

Zapísala: Zuzana Kútna 

 

 



Overovatelia: 

 

 

Ing. Peter Sedláček                                           ...................................................................... 

 

Pavol Šimun                                                      ..................................................................... 

 

 

 

 

Starosta obce Ing. Pavel Zajac                          ................................................................. 

 

 

  

 

 

  

 

 

 


